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احمد وحیدی وزیر کشور گفت: نقد مردم بر 
عملکرد ما بسیار خوب است. از خدا می خواهیم 

که مردم ما را نقد کنند.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا در وزارت 
کشــور جلوی اقدامات تشــریفاتی و هزینه بر 
گرفته شده است یا نه، تصریح کرد: اگر منظور 
از تشریفات، کارهای زائد است که نباید انجام 
شــود، چون مذموم اســت و انجام ندادن این 

کارها، حسن نیست بلکه یک تکلیف است.
وحیدی درباره طرح آبرسانی به زابل یادآور 
شــد: در مورد آبرســانی به زابل به  شدت در 
تلاش هســتیم . البته برخی از پروژه ها ممکن 
است زمان بر باشــد ولی از موضوعات جدی و 

در دستور کار ما است.
وزیر کشــور درباره پیش ثبت نام چهره های 
سیاســی در انتخابــات و اینکه آیــا آماری از 
پیش ثبت نــام آنان وجــود دارد یا خیر، گفت: 
چهره بودن یا نبودن کاندیداها به ارزش گذاری 
منجر می شــود و ما نمی خواهیم این اقدام را 
انجام دهیم اما باید بگویم که از همه طیف های 

فکری در انتخابات پیش ثبت نام کردند.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره اقدامات 
وزارت کشور برای راهپیمایی اربعین اظهار کرد: 
کارها در حال انجام اســت. مشکلی در سامانه 
ســماح داشــتیم که از دیروز یک سامانه هم 
سازمان حج و زیارت راه اندازی کرد و امیدواریم 

امروز مشکل سامانه اصلی هم رفع شود.
وحیدی در پاسخ به پرسشی درباره آخرین 
وضعیــت پرونــده حمله تروریســتی به حرم 
شــاهچراغ، تاکید کرد: متهمان این پرونده از 
سوی دستگاه های اطلاعاتی و امنیتی دستگیر 
شدند و باید محاکمه شوند و مراحل بعدی طی 
شود. خود فرد تروریست اهل تاجیکستان بوده 
است. وزیر کشــور در پاسخ به پرسشی درباره 
انتقادات نســبت به در نظرنگرفتــن اقدامات 
حفاظتــی بــرای جلوگیری از تکــرار چنین 
رخدادهایی در حرم شــاهچراغ، تصریح کرد: 
برنامه حفاظتی از حرم شاهچراغ در نظر گرفته 

شــده و اقدام هم شــده بود اما در مقایسه با 
حمله ای که طراحی شده بود و پیش بینی های 
صورت گرفته و حتی شلیک به فرد مهاجم، این 
اتفاق تلخ رخ داد. البته تحکیم حفاظت از حرم 

شاهچراغ هم در دستور کار قرار دارد.
وی در پاسخ به پرسشی درباره درگیری بین 
آمر به رعایت حجاب و فرد دیگری در شیراز و 

اینکه آغازکننده درگیری آمر به رعایت حجاب 
بوده است، تأکید کرد: نه، این حرف غلط است 
به این دلیل که قوه قضائیه برای کســی حکم 
داد کــه به آمر رعایت حجاب حمله کرده بود. 
این گزارش غلط است و آمر به رعایت حجاب 
براساس اصول تذکر داده و فرد مقابل او خلاف 

عمل کرده بود.

 وحیــدی در پاســخ به پرسشــی درباره 
بازداشــت عکاس ایرانی از سوی طلبان، گفت: 
دولت حتماً این موضوع را پیگیری می کند اما 
جزئیات این موضــوع مربوط به وزارت خارجه 
می شود. وزیر کشور در پاسخ به پرسشی درباره 
شکل گیری صف های طولانی در پمپ  بنزین ها، 
اظهار کرد: اتفاق مهمی نبوده است. وزارت نفت 

تدابیری برای ســاماندهی بهتر کار خود انجام 
داده بود و در چند نقطه صف درســت شد که 
با تدبیر انجام شــده، این مشکل هم حل شد. 
برخلاف مصرف بسیار بالای بنزین، وزارت نفت 
به خوبی نیازها را تأمین کرده و مشکلی از این 
جهت نداریم، هرچند تأکیــد ویژه به کاهش 

مصرف و بهینه سازی آن وجود دارد.

وزیر کشور اعلام کرد

پیش ثبت نام تمامی طیف های فکری در انتخابات

امیر سرتیپ محمدرضا آشتیانی با اشاره به 
دســتاوردها و پیشرفت های جدید وزارت دفاع 
گفــت: ما در اوج قدرت و اقتدار قرار داریم و به 
همین دلیل است که دشمن فکر اینکه بخواهد 
حرکت بی خردانه ای داشــته باشد را از سرش 
بیرون می کند و در مولفه های دیگر ما را تهدید 

می کند.
وی افزود: مــا انواع موشــک های مختلف 
را تولید می کنیم، موشــک های بالســتیک و 
راهبردی که توان خیلی بالا و برُد بلندی دارند، 
موشــک های کروز و پدافند هوایی، زمین پایه، 
دریاپایه و دیگر موارد را داریم که متناســب با 

نوع نیاز نیروهای مسلح ما تولید می شوند.
وزیر دفاع تاکید کرد: پهپاد نقش مهمی در 
رزم دارد. در جنگ های اخیر این نقش بســیار 

موثری را می بینید. کشــورهای بسیاری دنبال 
این هســتند که از این قدرت برخوردار باشند. 
ما این قدرت را داریم و آمریکا هم به این توان 

ایران اذعان دارد.
آشتیانی تصریح کرد: ما پهپادهای مختلفی 
داریم؛ پهپاد مهاجــر ۶ توانمندی بالایی دارد، 
در پهپادها مداومت پــروازی، حمل تجهیزات 
و مهمــات و مدت زمان بالا ماندن آن، شــعاع 
عملیاتــی پهپادها و مانور پذیری بســیار مهم 
است. مهاجر ۶ ما می تواند ۱۲ ساعت مداومت 
پروازی داشته باشد و مهمات نقطه زن را حمل 

کند و ماموریت آن چندمنظوره است.
وزیر دفاع گفت: در حوزه پهپادی شــرایط 
بســیاری خوبی داریم و کشورهای مختلف به 
دنبــال این خواهند آمد که بتوانند از این توان 

ما برخودار باشــند. در حوزه فضایی به جهت 
کوتاهی هایی که قبلا صــورت گرفته بود، این 
بخــش کمی متوقف بود، اما با همت شــخص 
رئیس جمهــوری، پیگیری هــای مســتمر او، 
اختصاص بودجه های خاص و برگزاری شورای 
عالی مجازی که ۱۰ ســالی تعطیل شــده بود 
و دوباره شــروع به کار کرد، تلاش کردیم که 
جبران کنیم. وزیر دفاع تاکید کرد: بسیاری از 
کشورها امکاناتی دارند که می توانند روی زمین 
ماهواره برها را آزمایش کنند، ولی ما مجبوریم 
که آن ها را در عملیات  پروازی آزمایش کنیم که 
محدویت هایی را ایجاد می کند. ما در ســاخت 
و پرتاب ماهواره مشــارکت داریم و براســاس 
برنامه ای که داریم، امسال ۲ تا ۳ پرتاب ماهواره 
خواهیم داشت که امیدواریم موفقیت آمیز باشد.

آشتیانی با اشاره به رونمایی از پهپاد مهاجر 
۱۰ اظهار کرد: دســتیابی به این محصول کار 
بزرگی اســت و تلاش زیــادی می خواهد. دنیا 
متعجب اســت که چگونه ایران می تواند با این 
ســرعت به این پیشرفت ها دســت پیدا کند. 
همین الان موارد دیگری داریم که قابلیت هایی 
فراتر از پهپاد مهاجــر ۱۰ دارند و به مرور این 

دستاوردها هم ارائه می شود.
وی ادامــه داد: در حوزه انرژی، نفت و گاز و 
شبیه ســازها و حفاری اقدامات خوبی را انجام 

می دهیم و قراردادهای میلیون و حتی میلیارد 
دلاری با وزارت نفــت داریم. در امر تجهیزات 
کشــاورزی و بهره گیری از پهپادها نیز کارهای 

خوبی انجام داده ایم.
آشتیانی گفت: در امر حمل و نقل کارهای 
خوبــی انجام شــده، در معــدن و بخش های 
مختلف دیگر هــم، بنابراین وقتی وزارت دفاع 
ایــن توانمنــدی را دارد کــه در پیچیده ترین 
بحث ها مثل پهپادها اینگونه پیشــرفت کند، 
بخش ها و امور دیگر را راحت تر می تواند پیش 
ببرد، اما این امر را به نحوی انجام می دهیم که 

با بخش خصوصی تداخلی نداشته  باشد.
وزیر دفــاع با اشــاره به اینکه نمایشــگاه 
توانمندی دفاعی به گونه ای طراحی شــده که 
همه بخش ها بتوانند از آن بازدید کنند، گفت: 
یکی از نکات مورد توجه آقای رئیس جمهوری 
در این نمایشــگاه موضوع خــودرو بود. اگر از 
ما خواســته شــود می توانیم در این حوزه هم 
وارد شــویم. وی تاکید کــرد: اما ملاحظات و 
دستورالعمل هایی هست که باید نوشته شود تا 
چگونه در این خصوص کار کرد که این موضوع 
انجام شــود، امــا به هرحــال وزارت دفاع این 
آمادگــی را دارد که در صنعت خودرو هم وارد 
شود. وزیر دفاع درباره پاکسازی اراضی آلوده به 
مین هم گفت: هر سال ۳۵۰۰ هکتار از اراضی 

را پاکسازی می کنیم، قبلا بودجه پایینی به این 
موضوع اختصاص می گرفت و الان ۱۲۰ میلیارد 
تومان بودجه داریم که می توانیم اهداف خود را 
در این زمینه با ســرعت دنبال کنیم. در واقع 
اعتباراتی که تخصیص می یابد بر سرعت تحقق 
اهداف تاثیرگذار اســت. اگر با این روند پیش 
برویم در دو برنامه ۵ ســاله می توانیم کارمان 
را در این خصوص کامل کنیم، اما اگر ســرعت 
بدهیم در یک برنامه ۵ ساله می توانیم به نتایج 

نهایی برسیم.
وزیر دفاع درباره مناسبات با کشورهای دیگر 
هــم گفت: ما با حدود ۲۰ مقام از کشــورهای 
مختلف در ســطح وزرا و معاونان وزرای دفاع 
آنان ملاقات داشــتیم و چند اقدام اساســی را 
دنبال می کنیم، یکی بازدید از دســتاوردهای 
دفاعی ما در نمایشگاه های ثابت است که غالبا 
متعجب می شوند با تحریم ها چگونه این میزان 
توفیقات راهبردی و بزرگ را بدست آوردیم. در 
این ملاقات ها زمینه سازی صادرات محصولات 
خود را که یک سال گذشته ۵ برابر رشد داشتیم 

را پیگیری می کنیم.
آشــتیانی گفــت: در حــوزه بین الملل و 
دیپلماسی دفاعی کارهای زیادی را انجام دادیم 
اما به دلیل حساســیت موجــود در این حوزه 

نمی توان بسیاری از موارد را مطرح کرد.

غلامرضا نوری قزلجه نماینده مردم بستان  
آبــاد در مجلــس درباره لیــدری چهره های 
اصول گــرا بــر مجلــس یازدهم گفــت: بله، 
همانطور که چهره های اصول گرا ادعا و اذعان 
می کنند در شکل گیری مجلس یازدهم نقش 
داشــتند و اینکه می گویند این مجلس خوب 
نشــد و می خواهیم انقلابی تر از آن را درست 
کنیم نشــان دهنده این اســت که چهره های 
اصول گرا این مجلس را درســت کردند و هم 

می خواهند روی مجلس بعدی کار کنند.
او افزود: اما بنده معتقد هســتم است افراد 
که خود را پدر خوانده و پدر بزرگ جریان های 
سیاسی ارزیابی می کنند ابتدا باید پاسخگوی 
عملکرد خود باشند و داستان خالص سازی در 
مجلس و ادامــه آن در دولت چه بازخوردی 
برای جامعه داشــت، را روشن کنند و بگویند 

عملکــرد آنها به چه صورت بــود و چه گلی 
بر ســر مردم زدند بعد به دنبال سازمان دهی 
جدید باشــند.  نوری قزلجه در ادامه تصریح 
کرد: به عبــارت دیگر افرادی کــه در کاری 
دخالــت و مداخله می کنند باید مســئولیت 
آن را هــم بپذیرند. برای نمونه اگر بنده امروز 
آستین بالا زدم و می گویم مجلس و جریانات 
را شکل دادم الان هم باید پاسخگوی عملکرد 
آن جریان باشــم به این ترتیب نیست که از 
طرفی بگویم مــن نبودم و از طرف دیگر ادعا 
کنم که من ســازمان دهی کــردم و اتفاقاً در 
مجلس آینده می خواهم ســازمان دهی شکل 
دیگری و بهتری داشــته باشم. بنابراین افراد 

باید پاسخگوی عملکرد خود باشند.
ایــن نماینده مجلــس در پاســخ به این 
پرســش که با توجه به اینکه شــما در حال 

حاضر در فضای مجلــس حضور دارید، چند 
درصد نمایندگان بر این باورند که چهره هایی 
نظیر حدادعادل و ســایرین لیدر هستند و به 
نمایندگان خط می دهند، خاطرنشــان کرد: 
بله، اکثریت مجلس هماهنگ هستند چراکه 
ایــن جریانات دستشــان در کمک کردن باز 
اســت. زمانی گفته می شــود جریان اعتدالی 
و اصلاح طلب از کســی حمایــت می کند که 
این حمایت از نوع اجتماعی اســت اما وقتی 
از جریان اصول گرا کسی می گوید ما حمایت 
می کنیم در هر صورت حمایت آنها پر برکت 
اســت، کسی هم منکرش نمی شــود و حتماً 
چهره هایــی هم بــرای جلب حمایــت آنها 
داوطلب می شوند چراکه حمایت اصول گرایان 
با برکت اســت. نــوری قزلجــه در توضیح با 
برکت بودن حمایت چهره هــای اصول گرا از 

افراد خاطرنشــان کرد: در هر صورت حمایت 
چهره های اصول گرا از نامزدها تاثیرگذار است 

و دعای رهبران اصول گرا برای چنین افرادی 
موثر است.

وزیر دفاع:

صنایع دفاعی می تواند در صنعت خودرو هم ورود پیدا کند

نماینده مردم بستان آباد در مجلس:

پدر بزرگ های جریان های سیاسی اصولگرا چه گلی بر سر مردم زدند

نوبخت: 
با تأسف فراوان رئیسی به آیت الله نوری همدانی 

گزارش کذب داد
محمدباقر نوبخت، رئیس پیشین سازمان برنامه و بودجه، در واکنش به دیدار 
رئیسی با مراجع عظام تقلید و ارائه برخی آمار به آنها نوشت: با تأسف فراوان مورخ 
دوشنبه سی مرداد آقای رئیسی به مرجع تقلید حضرت آیت الله نوری همدانی 

گزارش کذب داد و اعلام کرد که رشد ۰.٤ بود و ما آنرا به ٤ درصد رساندیم.
در گزارش رسمی شــماره ۱۱۰ بانک مرکزی، رشد اقتصادی در سال ۱۳٩٩ 
آخرین ســال دولت دوازدهم برابر ٤.۱ درصد و در آخرین فصل کاری آن دولت، 

یعنی فصل بهار ۱٤۰۰ برابر ۶.7 درصد بود که ایشان تحویل گرفتند!
ولی با شرمساری صریحا گزارش دروغ داده می شود.

البته تقصیر ایشان نا آگاهی و تقصیر تیم اقتصادی فریب کاری است.
واکنش آذری  جهرمی  به اینفوگرافی جنجالی: این اشتباهات به 

 خاطر کم  شدن بینایی در اثر حب و بغض است!
محمدجــواد آذری جهرمی، وزیر ســابق ارتباطات و فنــاوری اطلاعات، در 

صفحه ای شخصی خود نوشت: دیروز ایرنا، امروز رجانیوز...
این اشتباهات یا به   خاطر عجله در نقد کردن است که خب به طور کلی عجله 
کار شــیطان است و یا به  خاطر کم شــدن بینایی در اثر حب و بغض! شاید هم 
اصلًا رسانه های دولت محترم و رسانه های وابسته، واقعاً ریاضی شان ضعیف است.

آن از دیروز که قیمت های »تیرماه ۱٤۰۰ روحانی« با »تیرماه ۱٤۰۰ رئیسی« 
فرق می کرد. این از امروز که درصدهای رشد قیمت ها حدود ۱۰۰ درصد بیشتر 
محاسبه شده. مثلًا در دنیای رجانیوز، ۵هزار تومن با ۲۰۰٪ رشد می شود ۱۰هزار 
تومن. فارغ از این ها این شــکل از مقایسه کردن به دور از انصاف است.  دوستان 
قیمت های »ســال دوم« دولت محترم فعلی را با قیمت های »سال آخر« دولت 
ســابق مقایسه می کنند کمی عذاب وجدان هم نمی گیرند؟! چرا سال دوم؟ بعید 
است ندانند از تیرماه ۱٤۰۰ تا تیرماه ۱٤۰۱ هم کشور رئیس جمهور داشته است 
و هم افزایش قیمت های سال اول دولت ایشان شاید اگر با هر سالی از دولت سابق 
مقایسه شود، خیلی چیزها مشخص شود. نبودن کرونا و ترامپ هم باشد آوانس ما 

به دوستان باهوش محاسبه کننده!

قالیباف با وزیر کشور معامله کرد
احمد علیرضا بیگی، نماینده مجلس، نوشــت:  ســوء مدیریت درسیستان و 
بلوچستان بیداد می کند، سرانجام قالیباف توانست به دست نمایندگان استیضاح 
کننده غلامرضا را از ســر راه بردارد و برای جلوگیری از اســتیضاح وحیدی با او 
درازای تایید لیست ایران ســربلند معامله کرد و برخی از نمایندگان استیضاح 
کننده به حکمیتی که معنی آن معلوم است تن دادند. در عین حال خبرگزاری 
دولت نوشت: احمد وحیدی ضمن تکذیب این ادعا تصریح کرد: نه آقای قالیباف 
چنین صحبتی با من داشــته و نه من چنین حرفی با او داشته ام. وزیر کشور در 

ادامه این نکته را نیز متذکر شد که ادعای این نماینده قابل پیگیری است.

جزئیات مهم از شهادت ناوبان سوم آرش امیری
 بر اثر انفجار مهمات

ناوبان سوم آرش امیری از متخصصان تخریب نیروی دریایی که پس از پایان 
ماموریت آموزش تیراندازی کارکنان در میدان تیر گیلوان در قالب یک تیم برای 
پاکســازی میدان تیر اعزام شــده بود، بر اثر انفجار مهمات عمل نکرده در حین 
عملیات خنثی سازی به شهادت رسید. همچنین در حین اجرای این ماموریت 

دو نفر دیگر از همرزمان وی مجروح و به بیمارستان اعزام شدند.
شایان ذکر است یگان های عملیاتی در مراحلی از آموزش، برای کسب حداکثر 
آمادگی رزمی از مهمات واقعی اســتفاده می کنند که در این ماموریت و در حین 
کنترل صدمات ناشی از انفجار ناقص مهمات این افسر شجاع و ایثارگر به شهادت 

رسید. تاریخ و محل تشییع این شهید متعاقباً اعلام خواهد شد.

هشدارهای انتخاباتی سید محمد خاتمی
»ســیدمحمد خاتمی« با انتقاد جدی از شــیوه حکمرانــی و به هدر رفتن 
ظرفیت ها و استعدادهای کشور گفت: باید در کنار مردم ایستاد و دردهای آنها را 

شناخت و بیان کرد و به حاکمیت اعلام کنیم که به مردم بد می کند.
به گزارش مردم ســالاری آنلاین، خاتمی در دیدار با »شورای مرکزی کانون 
زندانیان سیاسی مسلمان قبل از انقلاب«، بار دیگر بر لزوم خوداصلاحی حاکمیت 
تصریح کرد که با این شــیوه حکمرانی، هم اســلام، هم مردم و هم ایران زیان 
می کنند و لطمه های غیر قابل جبران می بینند.  وی با بیان اینکه طبقه متوسط 
موتور حرکت جامعه به سمت پیشــرفت است، گفت: طبقه متوسط کجاست؟ 
بخشی به طبقه فرودست هل داده شده و بخشی دیگر مهاجرت کردند و بخشی 

هم که مانده اند گرفتار انواع مسایل هستند.
 خاتمی ادامه داد: مردم که برده نیستند! آدمی را سرکار بیاورید که بتواند کار 
کند و جواب مردم را بدهد. اگر هم می گویید زور داریم و همین است که هست 

خب چرا به نام اسلام چنین می کنید؟
 وی در این دیدار با اشاره به وقوع انقلاب اسلامی و جنبه های سلبی و ایجابی 
آن گفت: انقلابی که از جمله شــما )زندانیان سیاسی قبل از انقلاب(، بذرش را 
کاشتید، بزرگ و پیروز شد و توانست یک نظام ۲۵۰۰ ساله را براندازد و جمهوری 
اسلامی را پیشــنهاد داد. این انقلاب یک جنبه سلبی داشت که همه گروه ها با 
آن همراه بودند و در تغییر سلطنت اشتراک نظر داشتند. همگان عقب ماندگی، 
استبداد و استعمار را نمی خواستند و این خواست سلبی از زمان مشروطه مطرح 
بــود.  خاتمی افزود: متناظر این وجوه ســلبی، وجوه ایجابــی آن قرار دارد؛ در 
مقابل استبداد، آزادی و حاکمیت مردم، در مقابل استعمار، استقلال و در مقابل 
عقب افتادگی، توسعه و پیشرفت. این سه خواست عمومی بود اما در تفسیر این 
خواست ها اختلاف نظر وجود داشت و دارد. مسئله عدالت نیز شاه بیت خواست 

مردم هم در جنبه سلبی )نفی ظلم و تبعیض( و هم ایجابی بود. 
 وی گفت: انقلاب اسلامی، نظام جانشین را جمهوری اسلامی پیشنهاد داد؛ 
جمهوری، به همان معنی که در جهان هست و اسلام، یعنی بینش و برداشتی از 
اسلام در عرصه حیات اجتماعی باید با موازین بنیادین جمهوریت سازگار باشد. 
 اگر آن روز که همه پرســی شد می گفتیم اســلامی که کنار این جمهوری 
می نشانیم، رای مردم و حق حاکمیت مردم و توسعه را قبول ندارد و برای مجلس 
هیچ اصالتی قایل نیســت و ...؛ آیا مردم به این رأی می دادند؟ این اســلامی که 
امروز وصف جمهوریت شده است اسلامی که در نوفل لوشاتو مطرح شد، نیست. 

افزایش 75 درصدی بودجه صدا و سیما در برنامه هفتم
محسن زنگنه، سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه در توضیح 
مصوبات کمیســیون تلفیق برنامه هفتم، گفت: با تصویب کمیسیون تلفیق در 
ســال اول برنامه سهم بودجه صدا و سیما از منابع بودجه عمومی  نسبت به سال 
۱٤۰۲، 7۵ درصد رشــد خواهد داشت. اکنون سهم صدا و سیما از بودجه سال 
جاری نزدیک به ۰.۸ درصد است که این رقم در سال اول برنامه به ۱.۱۵ درصد 
از منابع بودجه عمومی می رسد. این نسبت باید تا انتهای سال برنامه حفظ شود؛ 
این مصوبه به این دلیل اســت که پیش از این در ســرفصل برنامه های فرهنگی 
ساخت ۲۰ فیلم ســینمایی فاخر مصوب شده بود که بر اساس آن صدا و سیما 
باید قراردادهای چند ســاله ببندد و آن را مدیریت کند. البته سهم صدا وسیما 
از بودجه نسبت به سایر کشــورها با سطح استاندارد فرق دارد. صدا وسیما باید 
عملکرد ســالانه خود را به تفکیک به کمیسیون فرهنگی و شورای نظارت اعلام 
کند. سخنگوی کمیسیون تلفیق در ادامه در توضیح مصوبه دیگر کمیسیون گفت: 
درباره تکالیف وزارت ارشاد و سازمان صدا و سیما در خصوص رسانه های فراگیر 
صوتی و تصویری بعد از صحبت ها در کمیته تخصصی و کمیســیون نهایتا مقرر 
شــد که طبق آئین نامه مصوب شورای عالی انقلاب فرهنگی عمل شود. پیش از 
این بخاطر تداخلات بین سازمان صدا وسیما و وزارت فرهنگ درباره رسانه های 
فراگیر صوت و تصویر تفاهم نامه ای بین دو مجموعه امضا شــد که در آن وظایف 
مشخص شد و به تایید شورای عالی انقلاب فرهنگی نیز رسید. کمیسیون در این 
باره مبنا را همان مصوبه قرار داد که در برنامه هفتم لحاظ شود. البته تبصره هایی 
هم دارد که در جلســات بعدی کمیسیون بررسی می شود. سخنگوی کمیسیون 
تلفیق درباره مصوبات کمیســیون در خصوص سربازی گفت: ما در مصوبه ای از 
ستاد کل نیروهای مسلح به عنوان متولی مباحث سربازی خواسته ایم که نسبت 

به اصلاح قانون سربازی اقدام کند.

سوشیال

مجلس

دفاعی

رویداد

برنامه هفتم

دادگســتری فارس در اطلاعیه اعلام کرد: دادگستری 
فارس از ابتدای وقوع این حادثه در راستای اصل ۱۵۶ قانون 
اساسی به وظایف و تکالیف قانونی خود عمل کرده و ضمن 
تشــکیل پرونده قضایی، تعقیب متهم، تحقیق در خصوص 
ابعاد واقعه و رسیدگی به موضوع در مراحل مختلف دادسرا 
و دادگاه را در دستور کار قرار داده و تا این مرحله از دادرسی 
وظایف و تکالیف مصــرّح در قانون را به دقت انجام داده و 
سعی کرده قانون و عدالت را در خصوص این پرونده جاری 

کند.
آنچه این پرونده را نســبت به ســایر پرونده های مشابه 
حساس و ویژه ساخته، گمانه زنی ها و ادعا های ناآگاهانه ای 
تحت عنوان شنیده ها و احتمالات است که در بستر رسانه ها 
و بخصوص فضای مجازی شــکل گرفته و افکار عمومی را 
از برخی واقعیات موجود در پرونده غافل و دور ســاخته و 
زمینه ساز شکل گیری تفکرات دوگانه در خصوص برخورد 

دستگاه قضایی با این موضوع شده است.
دستگاه قضایی مستند به اوراق و مندرجات پرونده ضمن 
حفظ استقلال کامل خود رسیدگی به پرونده مذکور را به 
دور از هرگونه جو احساسی، حاشیه سازی های ایجاد شده 
و دقیقاً وفق قوانین و مقررات جاری انجام داده و نسبت به 

صدور حکم نخستین و بدوی اقدام کرده است.
 پرونده تشکیل شده با موضوع ضرب و جرح بانوی آمر 
به معروف، علاوه بر جنبه شــرعی )موضوع حجاب و امر به 

معروف( و اخلاقی )بی حرمتی یک مرد نسبت به یک بانو(، 
بــا توجه به نوع رفتار ارتکاب یافته از ســوی ضارب، دارای 
وصف مجرمانه و ضمانت اجرای کیفری می باشــد و دادگاه 
در مقام رسیدگی به شکایت شاکیه در چهارچوب قوانین و 
با به کارگیری اهرم های قانونی نسبت به تعقیب متهم، انجام 
تحقیقات مقدماتی، صدور قرار تأمین و نیز صدور رأی اولیه 
بر محکومیت متهم با تعیین مجازات متناسب در مورد وی 
اقدام کرده است و ضرورت دارد با توجه به ماهیت کیفری 
پرونده بررســی و ارزیابی نقد و تحلیل رأی صادره صرفاً در 
چهارچوب اظهار نظر های کارشناسی، توسط حقوقدانان و با 

لحاظ مقررات و مستندات قانونی انجام شود.
 دادگســتری اســتان فارس آمادگی رسیدگی کامل به 
جوانب دیگر این پرونده را دارد، اما تاکنون شکایت متقابلی 
از سوی طرف مقابل پرونده )فرد ضارب یا خانواده وی( علیه 
بانوی آمر به معروف در مجموعه قضایی استان فارس ثبت 

نشده است. 
بار دیگر یادآور می شود که رأی صادره قابل تجدید نظر 
خواهی است و در صورت اعتراض هر یک از طرفین زمینه 
ارزیابی ادله ابرازی و رســیدگی به اعتراض در دادگاه های 
تجدید نظر استان وجود دارد. ضمن آن که لازم به یادآوری 
اســت مهلت تجدید نظر خواهی نســبت به رأی صادره با 
توجه به حضوری بودن آن ۲۰ روز پس از ابلاغ است که در 

دادنامه ابلاغ شده به طرفین نیز درج شده است. 

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح کشــورمان و وزیر 
دفاع جمهوری آذربایجان در خصوص چشــم انداز توسعه 
همکاری های نظامی و دفاعی ۲ کشــور و مسائل امنیتی و 
نظامی منطقه رایزنی کردند. سفارت جمهوری اسلامی ایران 
در باکو اعلام کرد رئیس ستاد کل نیروهای مسلح کشورمان 
و وزیــر دفاع جمهوری آذربایجان در خصوص چشــم انداز 
توســعه همکاری های نظامی و دفاعی ۲ کشــور و مسائل 

امنیتی و نظامی منطقه رایزنی کردند.
سردار سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای 
مســلح جمهوری اسلامی ایران و ژنرال ذاکر حسن اف وزیر 
دفاع جمهوری آذربایجان عصر امروز در گفت وگویی تلفنی 
در خصوص چشم انداز توسعه همکاری های نظامی و دفاعی 
دو کشور و مسائل امنیتی و نظامی منطقه گفت وگو و رایزنی 

کردند.
همچنین در خبر دیگری بخش کنسولی سفارت ایران 
در باکو اعلام کرد که مرزهای زمینی جمهوری آذربایجان 
به خاطر تدابیری کرونایی بر روی همه همسایگانش بسته 

است.
بخش کنسولی ســفارت ایران در جمهوری آذربایجان 
در خصوص اینکه آیا زائران جمهوری آذربایجان می توانند 
برای ســفر اربعین از خاک کشورمان استفاده کنند، اعلام 
کرد: تا مهرماه مرزهای زمینی جمهوری آذربایجان با همه 
همسایگان آنها بسته است و این موضوع به روابط دو جانبه 

میان ما و آنها ارتباطی ندارد و از این جهت مشــکلی وجود 
ندارد. بخش کنسولی سفارت ایران در باکو در ادامه توضیح 
می دهد: مصوبه قرارگاه کرونایی نخســت وزیری جمهوری 
آذربایجان، مقررات بســته بودن مرزهــای زمینی با همه 
همسایگان این کشور را تا مهر ماه سال جاری تمدید کرده 
است. بر این اساس اتباع آذربایجانی هم برای خروج زمینی 
از مرزها و هم ورود زمینــی باید مجوز مخصوص از دولت 

خودشان داشته باشند.
گفتنی است مرزهای هوایی میان ایران و آذربایجان باز 
است و هفته ای دو پرواز دوشنبه ها و جمعه ها بین تهران و 

باکو برقرار است.
در پی حمله به ســفارت جمهوری آذربایجان در تهران 
در سال گذشــته، دولت این کشور اقدام به تخلیه سفارت 
این کشــور در تهران کرد و از آن زمان تنها سرکنسولگری 

آذربایجان در تبریز مشغول به فعالیت است. 
دو کشور ایران و جمهوری آذربایجان دارای چهار گذرگاه 
فعال مرزی جاده ای و ریلی در شهرهای آستارا، بیله سوار، 

جلفا و پلدشت هستند.
در سالهای گذشته زائران آذربایجانی برای سفر اربعین از 
مرز آستارا وارد کشور می شدند که به دلیل مصوبه کرونایی 
دولت آذربایجان امسال امکان ورود زمینی به ایران ندارند، 
مگر آنکه دولت آذربایجان بخواهد اســتثنائاتی برای زائران 

کربلا در نظر بگیرد.
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